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Zápis z Konference KSST Olomouc z.s. 

ze dne 28. 6. 2023 
 

Datum a čas konání: 28. 6. 2023 (16:00-17:55) 
 
Místo konání: Restaurace U Kevina, Hradecká 141, 789 69 Postřelmov 

 
Přítomni členové VV: Ing. Juřena Jiří, Ing. Prázdný Pavel, 

Bc. Beneš Jan, Altman Petr, Mgr. Chalupa Jakub 
 
Předseda DR: Ing. Roman Kovačik 

 
Přítomni delegáti: 18 delegátů s 20 mandáty z celkového počtu 27 mandátů 

 
Přítomni hosté: Miroslav Henžel (člen VV ČAST a ředitel ligových soutěží), L.  
                                           Slavíková 

 
 
Program konference: 
 
1. Úvod, zahájení Konference KSST Olomouc 
2. Vystoupení hostů 
3. Úkoly z minulé Konference KSST Olomouc 
4. Zprávy o činnosti VV KSST Olomouc za minulé období 
5. Klíč delegátů s hlasem rozhodujícím na Konferenci KSST Olomouc 2024 
6. Návrh a schválení usnesení 
7. Různé a závěr 

 
 
 
Průběh Konference KSST Olomouc: 

 
1. Úvod 

 
 

1.1. Z celkového počtu 27 delegátů s hlasem rozhodujícím (5x členové VV, 6x 
zástupci RSST, 3x zástupci ligových družstev, 13x zástupci divizních družstev 
nemající družstvo v lize) bylo v době zahájení Konference KSST Olomouc v 16:00 
přítomno dle prezenční listiny 18 delegátů s 20-ti mandáty (J. Beneš - 2 
mandáty, P. Altman - 2 mandáty) z celkového počtu 27 mandátů, tzn. 
Konference KSST Olomouc byla usnášeníschopná, jelikož byla přítomna 
nadpoloviční většina všech delegátů (74%), jak ukládají Stanovy KSST Olomouc 
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z.s. (dále jen KSST Olomouc). 

1.2. Zahájení Konference KSST Olomouc a přivítání všech přítomných delegátů a 
hostů provedl z pověření VV KSST Olomouc předseda VV KSST J. Juřena v 
16:00 a který byl VV KSST pověřen dalším řízením Konference KSST Olomouc. 
J. Juřena přečetl Program a nechal hlasovat o jeho schválení:  
PRO – 20, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0.  
Program byl schválen.  

1.3. J. Juřena dále nechal hlasovat o schválení Jednacího řádu:  
PRO – 20, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0.  
Jednací řád byl schválen. 

1.4. J. Juřena navrhl Konferenci KSST Olomouc kandidáty do mandátová komise, a 
to ve složení: jako předseda: L. Jemelka, další členové: R. Kovačik a J. Jelínek 
J. Juřena nechal o výše uvedeném návrhu hlasovat: 
PRO – 17, PROTI – O, ZDRŽEL SE – 3.  
Mandátová komise byla zvolena. 

1.5. J. Juřena navrhl Konferenci KSST Olomouc kandidáty do návrhové komise, a to 
ve složení: jako předseda: P. Altman, další členové: O. Slavík, V. Vinkler.  
J. Juřena nechal o návrhu hlasovat: 
PRO – 19, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1.  
Návrhová komise byla zvolena. 

1.6. L. Jemelka sdělil Konferenci KSST Olomouc, že je v daný moment 
přítomno 18 delegátů s 20 mandáty z celkového počtu 27 mandátů 
včetně plných mocí, tzn. Konference KSST Olomouc je usnášeníschopná 
(74%). 

 
2. Vystoupení hostů 

 
 

2.1. J. Juřena přivítal zástupce ČASTu M. Henžela (člen VV ČAST a ředitel 
ligových soutěží) a následně mu předal slovo. M. Henžel poděkoval za 
slovo a pozvání na Konferenci KSST Olomouc. Omluvil N. Endala a dále se 
představil. Uvedl, že více svých komentářů nechá do diskuse u každého z 
bodů. 
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3. Úkoly z minulé Konference KSST Olomouc 
 
3.1. J. Juřena vyzval J. Beneše, aby okomentoval první úkol uložený v Usnesení 

z minulé Konference KSST Olomouc - bod zrušení kvalifikace 
v dlouhodobých soutěžích. J. Beneš uvedl, že bylo splněno ihned po loňské 
Konferenci KSST Olomouc změnou rozpisu soutěží.  
Konference KSST Olomouc informaci bere na vědomí. 

3.2. J. Juřena přednesl další a zároveň poslední bod, který uložila Konference 
KSST Olomouc v minulém roce VV KSST Olomouc, a to rozeslat mezi 
oddíly hrající soutěž KS 2 anketu, zda by preferovaly variantu dohrávání 
zápasů do 18. bodu, nebo zda by uvítaly ukončení utkání dosažením 10. 
bodu. J. Beneš okomentoval situaci, že daná anketa proběhla, účastnilo se 
jí 23 oddílů ze 24 s výsledkem 13 oddílů bylo pro dohrávání utkání do 18. 
bodu, 10 oddílů by uvítalo ukončení utkání 10. bodem.  
VV KSST a Konference KSST Olomouc vzaly na vědomí výsledky 
ankety.  
 
DISKUSE (N. Braun, O. Slavík): Oba pánové uvedli totéž,  
tj. okomentovali situaci tak, že se ankety zúčastnily téměř všechny oddíly 
(23 ze 24), kterých se daná problematika týká. Mělo by mít adekvátní 
vypovídající hodnotu, obzvláště v našem případě, kdy na konferenci nejsou 
přítomni jako delegáti zástupci oddílů působících výhradně v soutěži KS 2.  

 
4. Zprávy o činnosti VV KSST Olomouc za uplynulé období 

 
 

4.1. Předseda VV KSST Olomouc J. Juřena přednesl zprávu o činnosti VV KSST 
Olomouc za uplynulé období, ve které kompletně zhodnotil působení VV KSST 
Olomouc. J. Juřena celkově pozitivně zhodnotil jednání VV, i když dodal, že někdy 
jednání bývají kvůli různorodosti názorů košaté, ale vždy se dojde k patřičnému 
závěru. Dále uvedl, že veškeré zprávy bylo možné najít s předstihem na 
webových stránkách KSST Olomouc (www.ksstolomouc.cz) a zdůraznil, že zápisy 
z jednání VV jsou rovněž umisťovány na našich webových stránkách a každý má 
tedy možnost se s činnosti VV seznámit v průběhu celého roku. Následně předal 
slovo jednotlivým zástupcům VV podle jejich úseků.  
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i) TMK komise – P. Altman zhodnotil počet nových trenérských licencí a 
zdůraznil zejména změnu metodiky trenérů, a to že nyní již pro udělení trenérské 
licence C je požadavkem vlastnit licenci D. Dále pochválil zvýšený počet trenérů 
v našem kraji, kteří se zapojili do studia licence B trenéra stolního tenisu. 
Následně oznámil Konferenci KSST Olomouc, že VV KSST Olomouc by chtěl stále 
ponechat finanční bonusy trenérům za zisk licence B a vyšší. Uvedl, že bohužel 
momentálně nemáme v našem kraji žádného trenéra licence A. Uzavřel svůj 
projev tím, že kompletní zprávu si každý může (mj. jak i ostatní zprávy) přečíst 
na webových stránkách www.ksstolomouc.cz.  
 
ii) Regiony – P. Altman informoval Konferenci KSST Olomouc o tom, že všechny 
dlouhodobé soutěže byly v regionech odehrané. Dále informoval o tom, že v 
RSST Olomouc došlo k znovuobrození - dne 28. 4. 2023 byl zvolený nový VV 
v čele s předsedou R. Glückem a slíbil, že kdykoli bude tento region s čímkoli 
potřebovat pomoci, VV KSST Olomouc pomůže. Na závěr zmínil, že dva regiony 
nepodaly žádost o dotaci na ČAST (Olomouc, Prostějov), proto vyzval regiony, 
aby v nadcházejícím roce opět žádaly.  
 
DISKUSE (P. Šťastný) – Zda je částka z ČAST určena přímo svazu? P. Altman 
odpověděl, že ano (v žádosti je uvedeno, na co budou přesně finance 
vynaloženy).  
 
iii) STK komise – J. Beneš zhodnotil stručně letošní sezónu, zmínil, že letos 
obdrží všechna družstva na medailových pozicích pohár, který bude předán na 
konci Konference KSST Olomouc. Připomněl, že družstvo TJ Sokol Štíty (ženy) 
nepřešly přes kvalifikaci o 2. ligu, ovšem nakonec jí budou hrát, poněvadž se do 
2. ligy žen jedno družstvo nepřihlásilo, a tedy TJ Sokol Štíty jako 1. náhradník se 
bude této soutěže účastnit. Dále zhodnotil výsledky ČP a uvedl následnou 
nominaci do celorepublikového kola (všechny 4 družstva hrající finálový turnaj + 
družstva, která v sezóně hrála ligovou soutěž). Pokračoval zhodnocením výsledků 
z KP dospělých. Připomněl, že jsme přešli na nový typ tvorby krajského žebříčku 
(nová metodika) – žebříček je k dispozici na webu KSST Olomouc. Na závěr 
zdůraznil nové téma pro nadcházející sezónu, tj. schvalování heren v registru 
STIS. J. Beneš uvedl, že se bude schvalování řídit SŘ, kde jsou rozměry dány (a 
je zde možná tolerance - 5%). V případech, kdy oddíl bude mít nevyhovující 
hernu, může před zahájením sezóny požádat oddíly (ve své soutěži) o souhlas 
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s výjimkou, tj. že souhlasí s konáním mistrovského utkání v herně, která nemá 
předepsané rozměry (včetně tolerance). Pokud soupeři nebudou souhlasit, bude 
muset oddíl najít náhradní hernu pro daný zápas. 
 
DISKUSE (M. Henžel) – Uvedl rozměry heren vč. povolené výjimky 5% 
(tolerance), kterou povoluje SŘ, dále sdělil své zkušenosti z Moravskoslezského 
kraje – divize se řídí dle SŘ, nižší soutěže jsou benevolentnější k tomuto bodu. 
Ligové soutěže se řídí dle SŘ. Jiné (nižší) povolené výjimky závisí na rozpisu dané 
soutěže. 
 
DISKUSE (O. Slavík) – Zda souhlasům s odehrání mistrovského utkání 
v neschválené herně rozumí správně, že jen ten zápas, ve kterém nesouhlasí 
daný oddíl s odehráním se odehraje v náhradní herně, nebo i všechny ostatní 
zápasy by se měly odehrát v náhradní herně? VV KSST Olomouc odpověděl – 
týká se pouze tohoto daného zápasu, ke kterému nebyl dán souhlas od daného 
soupeře. 
 
DISKUSE (A. Dražný) – Uvedl, že se bavíme jen o rozměrech herny, ale že on 
vidí problém i s osvětlením a teplotou v hernách – P. Altman odvětil, že dle SŘ 
musí být např. u síťky 18 stupňů. V. Vinkler uvedl zase opačný případ, kdy 
naměřil oddíl z Jeseníku v M. Albrechticích teplotu s hodnotou 26 stupňů.  
M. Henžel uvedl, že horní hranice teploty nikdy nebyla uvedena v SŘ. K tématu 
světel ještě doplnil M. Henžel informaci, že od 1. 7. 2023 budou nejspíše platit 
různě světelné intervaly pro různé druhy soutěží, tj. např. pro mezinárodní akce 
800 luxů, …, ostatní soutěže by měly minimální hodnotu 500 luxů - zde je ovšem 
problém v tom, že spousta utkání se hraje v tělocvičnách, kde dle hygienických 
požadavků je minimální hodnota osvětlení 300 luxů, tzn. ještě se bude tohle 
témat diskutovat dále. Poté uvedl, že podobná norma v tělocvičnách je i u 
teploty, kde je hygienická norma 18 stupňů (+-2 stupně), proto se toto upravilo i 
v rozpisech pro ligové soutěže. 
  
DISKUSE (P. Šťastný): Jak je to s pokutami za (ne)aktivní mládež, jaké jsou 
počty a věk je do 19 let? M. Henžel a J. Beneš shodně uvedli, že již několik let  
(2-3 roky) platí pravidlo o aktivní mládeži vztahující se ke věku do 21 let. Více 
informací je obsaženo v SŘ a rozpisech soutěží pro daný rok. 
 



 
6/10 

DISKUSE (A. Dražný): Zda VV KSST Olomouc uvažuje o online zápisech, které 
jsou již zavedeny v ligových soutěžích a v některých krajích ČR. J. Beneš uvedl, 
že VV o tomto tématu již debatoval, ovšem vzhledem k loňskému odsouhlasení 
bodu týkající se pravidla, že i v divizi může působit u mistrovského utkání jako 
vrchní rozhodčí hráč, byl by problém s potvrzením/uzavřením online zápisu po 
skončení utkání, kde systém počítá s potvrzením vedoucího domácích, vedoucího 
hostů a vrchního rozhodčího. A. Dražný se tázal, zda tedy se budou tvořit fotky 
obou soupeřů nadále? J. Beneš uvedl, že ano, že i kdyby byl online zápis, 
neuvažovalo by se ihned ke zrušení této povinnosti focení. 
 
DISKUSE (N. Braun): Budou si oddíly komunikovat sami žádosti o výjimky se 
soupeři? Nemohlo by se považovat za automatické, že soupeř vždy souhlasí a 
pokud by nesouhlasil, ozval by se. VV KSST Olomouc uvedl, že ne, že souhlasy 
s hernami musí být řešeny tak jak již bylo uvedeno, tj. před sezónou a na základě 
dotazu oddílu, jehož herna rozměry nesplňuje. 
 
iv) Komise mládeže – P. Prázdný vyzdvihl nárůst mládežníků na KBTM. Na 
jedné straně se jedná o výbornou zprávu, že je velký zájem se účastnit KBTM a 
roste nám tím mládežnická základna, z druhé strany nám rostou nároky na 
kapacitu heren, kde již bohužel nelze některé herny, které byly v minulosti 
využívány, použít. Nyní se nejvíce turnajů odehrává v M. Berouně, kde je pár let 
nově postavena víceúčelová hala, dále v Mikulovicích a Postřelmově. 
P. Prázdný požádal delegáty Konference KSST Olomouc o to, kdyby někdo věděl 
o nových prostorách, kde by se daly KBTM pořádat pro větší počet, tak nechť mu 
dá vědět. Dále uvedl, že bylo uspořádáno nově TOP 16, v budoucnu by rád 
zredukoval na TOP 10 (U19, U15). Připomněl, že po několika letech se 
uskutečnily KP družstev, které byly uspořádány pro U15 a U19. Pozitivně 
zhodnotil posun mládežníků na republikových žebříčcích. Např. letos postoupili na 
MČR U13 2 mládežníci přímo +1 (z kraje), v kategorii U15 se jednalo o 3 přímé 
nominace +1 (z kraje). Na závěr poděkoval všem pořadatelům turnajů, trenérům 
v oddílech a hráčům o zájem hrát stolní tenis. J. Juřena připomněl, že v letošním 
roce VV KSST Olomouc ocenil úspěšné oddíly finančním voucherem – 5tis. pro 
jednotlivce, 3 tis. pro čtyřhry. 
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DISKUSE (P. Šťastný): Jak je to s KCTM, fungovalo? P. Prázdný odpověděl, že 
fungovala příprava v Přerově a Olomouci, příliš se bohužel nedařilo pořádat 
společné tréninky v severní části kraje. Co se týče budoucnosti, je v plánu v tom 
pokračovat. 
 
DISKUSE (P. Šťastný): Zeptal se, zdali by nešlo zlepšit financování KCTM? 
Sám prý cítil v Čechovicích, když byla slabá účast, že problém byl nejspíše 
v dopravě - je velmi finančně zatěžující vozit děti pravidelně na jednotlivé 
tréninky KCTM. Uvedl, zdali bychom se nezamysleli v rámci VV a Konference nad 
tímto problémem. J. Juřena odpověděl, že děkuje za cennou připomínku, bude to 
v zápise z Konference KSST Olomouc a následně se tím budeme jistě zabývat. 
 
DISKUSE (J. Zlámal): Uvedl, že na KP v 6ti případech došlo k chybám na 
straně rozhodčích, vše se týkalo špatného rozlosování. Dále uvedl, že některé 
herny nemají adekvátní podmínky pro daný turnaj (KP, TOP), má na mysli, že 
nejsou dostatečně zatemněná okna atd., ovšem jinak zhodnotil veškeré KBTM 
velmi pozitivně. P. Prázdný odpověděl, že spolu s P. Altmanem a A. Kadlčákovou 
vytvořili manuál pro rozhodčí (jak správně nalosovat jednotlivce, čtyřhry atd.). 
Zmínil, že i přes tento manuál došlo k dalším chybám. P. Altman se přidal, že 
bude snaha průběžně daný manuál aktualizovat a snažit se tyto chyby 
minimalizovat (k chybám bohužel dochází i na RBTM). 
 
DISKUSE (O. Slavík): Tázal se, o jaké chyby přesně šlo? P. Prázdný uvedl, že 
nejčastěji se jednalo o špatné nasazení do vyřazovací části turnaje (byli 
nalosováni na sebe lidé, zejména ve čtyřhrách, ze stejných oddílů dříve, než 
dovoluje SŘ). O. Slavík se informoval o systému bodovaček na další rok.  
P. Prázdný odpověděl, že plánuje 3 na podzim a 2 na jaře + KP, systém divizí 
bude zachován stejný jako doposud (dle výkonů, ne dle věku). M. Henžel 
zhodnotil, že i RSST v Moravskoslezském kraji přešly na výkonnostní rozdělení 
(ne věkové) mimo Ostravy. 
 
v) Plnění rozpočtu za rok 2022 – J. Juřena okomentoval plnění rozpočtu a 
uvedl, že daný materiál je kompletně ke zhlédnutí na webových stránkách KSST 
Olomouc (www.ksstolomouc.cz). Uvedl důvody, proč byl na webu uveřejněn až 8 
dní před konferencí – byla diskuse ohledně položky úroku. Poté nechal o tomto 
plnění hlasovat: 
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PRO – 20, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0.  
Plnění rozpočtu za rok 2022 bylo schváleno. 
 
 
vi) Návrh rozpočtu na rok 2023 – J. Juřena přednesl návrh a ještě 
okomentoval stav financí ke dni 28. 6. 2023:  
 
- Běžný účet – 76 494, 81 Kč,  
- Termínovaný vklad 6M (úrok 5,1%) – 451 476,98 Kč,  
- Spořící účet (úrok 3%) – 121 001,87 Kč,  
- Pokladna – 10 589,00 Kč,  
- Starý (běžný) účet – 205,41 Kč.  
 
CELKEM – 659 768,07 Kč 
 
Konference KSST Olomouc: 
 
i) schvaluje návrh rozpočtu na rok 2023 v předložené podobě. 
ii) zmocňuje VV KSST Olomouc překročit částkou o 30 000 Kč v (formou rezervy) 
rozpočet činnosti mládeže, dále překročit částkou 10 000 Kč (formou rezervy) 
v rozpočet školení trenérů a částkou 10 000 Kč (formou rezervy) 
překročit rozpočet akcí. 
iii) zmocňuje VV KSST Olomouc v případě získání dalších dotačních titulů k jejich 
zapojení do rozpočtu příjmů a výdajů (v tomto případě nad rámec zmocnění 
uvedené v bodě ii). 
J. Juřena nechal o výše uvedeném návrhu rozpočtu na rok 2023 hlasovat: 
PRO – 16, PROTI – 3, ZDRŽEL SE – 1.  
Návrh rozpočtu na rok 2023 byl ve výše uvedeném znění (i-iii) 
schválen. 
 
vii) Dozorčí rada - R. Kovačik stručně shrnul upravenou zprávu DR.  
J. Juřena nechal hlasovat o jejím přijetí: 
PRO – 19, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1.  
Konference bere na vědomí zprávu DR. 
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5. Klíč delegátů s hlasem rozhodujícím na Konferenci KSST Olomouc 2023 

5.1. J. Beneš přednesl stávající klíč a dal návrh na totožný klíč pro příští Konferenci. 
J. Juřena nechal hlasovat o navrženém bodu: 
PRO – 18, PROTI – 1, ZDRŽEL SE – 0.  
Konference schválila stejný klíč delegátů na rok 2023 jako byl doposud 
(1 delegát nebyl u hlasování přítomen). 

6. Návrh a schválení usnesení 

6.1. P. Altman přednesl návrh usnesení (bude součástí přílohy Zápisu z Konference 
KSST Olomouc).  
J. Juřena nechal o tomto návrhu hlasovat: 
PRO – 19, PROTI – 1, ZDRŽEL SE – 0.  
Návrh usnesení byl přijat. 

7. Různé a závěr 

7.1. J. Juřena předal poháry oddílům umístěných v dlouhodobých krajských soutěžích 
na prvních třech místech v každé ze soutěží: 
 
KS 2B    
1. místo – TJ Sokol Velké Losiny A 
2. místo – SVČ Rýmařov 
3. místo – KST Město Albrechtice B 
 
KS 2A 
1. místo – ZH Hnojice 
2. místo – TJ Sokol Čechovice C 
3. místo – SK Přerov D 
 
KS 1 
1. místo – TJ Sokol Čechovice B 
2. místo – TTC Šumperk B 
3. místo – KST Jeseník B 
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DIVIZE 
1. místo – TJ Sokol Čechovice A 
2. místo – TTC Šumperk A 
3. místo – KST Jeseník A 

7.2. J. Juřena poděkoval všem přítomným za účast a podnětnou diskusi a v 17:55 
ukončil Konferenci KSST Olomouc. 
 
 
 

Zapsal dne 28. 6. 2023 Ověřil dne: 9. 7. 2023  

Mgr. Jakub Chalupa v.r.  Ing. Juřena Jiří v.r. 
sekretář VV KSST Olomouc předseda KSST Olomouc 


